
Reactie op het ontwerp van deze wijzigingsregeling. 

Beste minister: uw voornemen om de jacht op het haas te sluiten komt op een wel heel ongelukkig 

moment. 

Juist in een tijd waarin we opgeroepen worden duurzaam te leven gaan we de jacht op het 
duurzaamste stukje vlees ‘dat rechtstreeks uit de natuur komt’ beperken. 
Ik beheer al 60 jaar een jacht veld waarvan 50 als jachtakte houder in dat veld is de hazenstand in al 
die jaren juist toegenomen. 
Mijn afschotcijfers over al die jaren bevestigen dat.  De hazen stand  is sinds het begin met ongeveer 
30% toegenomen.  
Maar als ik overdag ga tellen, tel ik er niet veel, terwijl als ik een keer ga jagen er zomaar 30 kunnen 
weglopen. 
Daarmee wil ik aangeven dat je een nachtdier niet overdag moet tellen. 
Hazen overdag tellen geeft hetzelfde resultaat als s’ middags om 12 uur kijken hoeveel sterren er aan 
de hemel staan. Dat valt ook tegen. 
Maar dat wil niet zeggen dat er geen sterren meer zijn. 
En als je dan op basis van dat soort tellingen beslissingen gaat nemen ben je mijn inziens verkeerd 
bezig. 
Ik investeer zeer veel vrije tijd in het beheer en tellen van het wild, alle cijfers van wat ik tel en schiet 
worden opgeslagen in het fauna registratie systeem, dan is het extra zuur als er met die 
aangeleverde cijfers  niets word gedaan in het betreffende onderzoek. 
Voor het konijn kan ik kort zijn vindt een middel tegen de diverse ziektes die ze elk jaar krijgen. 
Dan zullen ze over een paar jaar weer een plaag zijn. 
 
 
 


